

協恩中學附屬幼稚園

2022/2023 年度幼兒班(K1)入學註冊須知

(1) 註冊日期及時間

日期：2022年1月6日(星期四)至1月7日(星期五)

時間：上午9時15分至11時30分及下午1時45分至4時

(2) 請家長親臨本校完成註冊手續並帶備以下文件：

(a) 學生出生證明文件正本

(b) 「幼稚園入學註冊證」或「幼稚園入學許可書」正本

(c) 註冊費：港幣 \$970.00，請將費用存入協恩幼稚園 **匯豐銀行戶口 (018-024414-008)**，並於註冊當日將 **入數紀錄正本** 交回本校（請在備註欄寫上入學申請編號、學生姓名及聯絡電話）

(d) 貼上 \$3.70 郵票之 6 吋 x 9 吋回郵信封一個（信封背面右下角寫上幼兒中文姓名及入學申請編號）

學校地址：九龍農圃道一號（請使用天光道協恩小學入口）

1. 本校未能確保申請人能直升協恩小學。
2. 如家長未能在上述註冊日期提交有效的註冊文件，本校或未能為申請人完成註冊手續。
3. 如家長未能於「統一註冊日期」內向取錄其子女的幼稚園出示「幼稚園入學註冊證」（註冊證）或「幼稚園入學許可書」（許可書），該幼稚園或未能為其子女進行註冊。因此，家長須在指定日期內向教育局遞交申請。
4. 如申請人於「統一註冊日期」後獲取錄，仍須以「註冊證」或「許可書」註冊。如申請人在一所幼稚園註冊後想轉校，須到原先註冊的幼稚園取回「註冊證」或「許可書」。申請人如由其原先註冊的幼稚園取回「註冊證」或「許可書」，即代表該幼稚園不會再為該學童保留學位及不會退還「註冊費」。
5. 如有任何疑問，歡迎致電 27146098 向學校查詢。

Heep Yunn School Private Kindergarten

Registration Guidelines for K1 Admissions 2022/2023

(1) Registration Period:

Date: 6 January 2022 (Thursday) to 7 January 2022 (Friday)

Time: 9:15 a.m. to 11:30 a.m. / 1:45 p.m. to 4:00 p.m.

(2) Parents complete the registration procedures in person with the followings:

(a) The original of the Birth Certificate

(b) The original of the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass”

(c) Registration Fee: The bank transfer receipt of registration fee HK \$970.00 {please transfer the registration fee to the “Heep Yunn School Private Kindergarten”, The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (HSBC) account number 018-024414-008 through ATM}
(Please write the application no., child’s name and your contact number in the remarks field)

(d) A self-addressed stamped (HK\$3.70) 6 x 9 inches envelope

Please write the child’s Chinese name and application no. at the back (right bottom corner)

School Address: 1 Farm Road Kowloon

(Please enter the kindergarten from Tin Kwong Road, Heep Yunn Primary School Entrance)

1. No applicants can be guaranteed a P1 place from Heep Yunn Primary School.
2. Please be reminded that if parents cannot submit a valid registration document to the kindergarten during the above date, we may not be able to complete registration for the applicant.
3. If parents cannot present the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass” to the KG their child has been admitted to during the “centralized registration dates”, the KG concerned may not be able to complete registration for their child. Hence, parents are required to submit application to EDB within the designated period.
4. If an applicant is admitted after the “centralized registration dates”, he/she is still required to submit the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass” for registration. If an applicant wishes to change school after registering with a KG, he/she is required to get back the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass” from the KG with which he/she has registered. Upon getting back the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass” from a KG, the KG concerned will no longer reserve the place for the applicant. Normally, the registration fee paid to the KG with which the applicant has registered will not be refunded.
5. For enquiries, please contact us at 27146098.